

سيارة الأحلام في متناولك مع قروض السيارات Every journey begins with our Vehicle Loan

Terms and Conditions الشروط والأحكام

- يسري هذا العرض في الفترة من 19 مارس 2025 لغاية 31 أغسطس 2025.
 - سري ه Offer valid from 19 March 2025 until اغسان 31 August 2025.
- إن الفائدة المتناقصة تبدأ من 5.5% سنوياً (2.97٪ فائدة ثابتة) - معدل الفائدة المتناقصة بحسب معدل الإقراض من مصرف قطر المركزى (O.40 + QMLR%)
- Variable interest rate starting from 5.5% per annum (2.97% flat rate) variable rate based on the Qatar Central Bank Lending rate (QMLR +0.40%).
- تخضع معدلات الفائدة للتغيير وفقاً للتعديلات التي تطرأ على معدل الإقراض من مصرف قطر المركزي وسياسات البنك الداخلية، أن الحملات ذات معدلات الفائدة الخاصة قد تُستثنى من أنشطة إعادة التسعير خلال مدة القرض، طالما أن المعدلات تبقى ضمن الحد الأقصى المحدد من قبل مصرف قطر المركزي ومعدلات قروض السيارات المعتمدة لدى النك.
- Interest rates are subject to change based on changes in the QCB Lending Rate and the bank's internal policies. Campaigns with special interest rates may be excluded from repricing activities within the loan tenure, as long as the rates remain within the QCB cap and standard Vehicle Loan rate.
- إن هذا العرض متوفر لعملاء تحويل الراتب إلى البنك التجاري، وينطبق على قروض السيارات الممنوحة لتمويل شراء السيارات الجديدة أو المستعملة.
- The offer is available to Commercial Bank salary transfer customers and applies to vehicle loans granted to finance new or used vehicles.
- يمكن للعملاء الاستفادة من فترة سماح تصل إلى 3 أشهر (تُحتسب من مدة القرض).
- Customers can benefit from a grace period of up to 3 months (counted as part of the loan term).
- كَافَةُ العَمَلَاءِ الَّذِينَ سَيَحَصَلُونَ عَلَى قَرْضَ سَيَارَةً خَلَالَ فَتَرَةُ الْحَمَلَةُ سَيَحَصَلُونَ عَلَى قَسَيَمَةً خَصِمَ مِنَ (Titanium) في حال كَانت قيمة السيارة المُمُولَة تتجاوز 200,000 ريال قطري، سيحصل العميل على قسيمة خصم بقيمة 35% على طبقة حماية الطلاءِ الكَامَل للسيارة (PPF) بقيمة 12,500 ريال قطري، بالإضافة إلى باقة مجانية إضافية بقيمة 7,800 ريال قطري. أما إذا كانت قيمة السيارة أقل من 200,000 ريال قطري، فلي فسيحصل العميل على قسيمة خصم بقيمة 50% على طلاءِ النانو سيراميك بالإضافة إلى تلميع خارجي مجاني للسيارة بقيمة 800 ريال قطري، على أن يتم استخدام القسيمة في Titanium وفقاً لشروطهم وأحكامهم.
- All customers obtaining a vehicle loan during the campaign period will receive one Titanium voucher. If the vehicle being financed is worth over QAR 200,000, they will receive a voucher for a 35% saving on full PPF (valued at QAR 12,500) with an additional free package worth QAR 7,800. If the car value is under QAR 200,000, they will receive a voucher for 50% Nano Ceramic Coating plus free exterior car detailing (valued at QAR 800) to be used at Titanium, subject to their terms and conditions.
- في حال رغبة العميل في سداد كامل قيمة القرض، بما في ذلك المبلغ الأساسي والفوائد وأي رسوم مستحقة قبل تاريخ الاستحقاق النهائي، فقد يتم تطبيق رسوم السداد المبكر وفقاً لما هو مذكور في جدول تعرفة الرسوم للبنك. ولا يتم احتساب أي رسوم في حال كان القرض مضموناً بتحويل الراتب.
- If the customer wishes to settle the entire loan amount, including principal, interest, and any fees and charges incurred before the scheduled final repayment date, an early settlement charge may apply as specified in the Tariff of Charges. No fee applies if the loan is financed with salary as security.
- فترة سـداد مرنة تصل إلى 72 شـهرًا للقطريين و48 شـهرًا للمقيمين.
- Maximum repayment tenors of up to 72 months for Qataris and 48 months for expatriates.
- تطبق الشروط والأحكام العامة للبنك التجاري.
- All Commercial Bank general terms and conditions apply.

